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Sociální komise 
Rady Jihočeského kraje 

Vyřizuje: Bc. Pavla Paroubková, tel. 386720463, e-mail: paroubkova@kraj-jihocesky.cz 

 

      České Budějovice, dne 31. 5. 2023 

Zápis č. 18/2023 
z jednání Sociální komise Rady Jihočeského kraje, které se konalo v zasedací místnosti,  

č. dv. 2010, II. patro, budova Krajského úřadu Jihočeského kraje, U Zimního stadionu 1952/2, 

České Budějovice dne 30. 5. 2023 od 15:00 hod. 

  

Přítomni: předseda komise:  PhDr. Mgr. Robert Huneš, MBA 

                 členové komise :    Mgr. Tomáš Chovanec 

   doc. MUDr. Kvetoslava Kotrbová                              

   Jaroslava Sýkorová 

   Mgr. Bronislava Šimsová    

                                               Dana Tobiášková 

   Mgr. Jusúf Traore 

On-line připojení:   Hana Dufková Spoladore  

   

Omluveni:                  Mgr. Věra Korčaková 

  Ing. Jaroslava Martanová 

   Ing. Miroslav Nosek 

Hosté:        doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D.– náměstkyně hejtmana pro sociální oblast JčK 

 JUDr. Lukáš Glaser – ředitel Krajského úřadu 

 Mgr. Pavla Doubková -  vedoucí odboru - Odbor sociálních věcí  

 Mgr. Marta Sýkorová - Odbor sociálních věcí – oddělení sociálně-právně 

ochrany dětí 

 Mgr. Monika Hanzelyová – Odbor sociálních věcí – střednědobý plán 

sociálních služeb                    

                         Pracovní skupina pro rodiny s dětmi v rámci SPRSS: 

 Bc. Martin Klajn 

 Mgr. Ingrid Jílková 

 Bc. Daniel Rosecký 

s tímto programem: 

1. Situace Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi (SAS RD) v Jihočeském kraji (bod 

předkládán zástupci Pracovní skupiny pro rodiny s dětmi v rámci tvorby SPRSS JčK). 

2. My v tom Jihočechy nenecháme I. a II. - vyhodnocení programů (L. Kozlová)  
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3. Dolní areál českobudějovické nemocnice - postup projektu (L. Kozlová) 

4. Identifikace potenciálu zajištění systému krizového bydlení v Jihočeském kraji  

(J. Traore) 

5. Termíny zasedání Sociální komise v 2. pololetí roku 2023 (R. Huneš) 

6. Výjezdní zasedání komise 5. 6. 2023 (R. Huneš) 

7. Různé 

 

Předseda přivítal členy sociální komise i hosty. Konstatoval, že členů sociální komise (dále jen 

SOK) je 7 přítomno, připojeni on-line je 1 člen SOK a 3 členové SOK jsou omluveni zcela. SOK 

je usnášení schopná v počtu 8 členů. 

Poté vyzval přítomné k případnému doplnění či námitkám programu. 

Bod 2 a 3 byl předřazen před bod č. 1 z důvodu dřívějšího odchodu paní náměstkyně doc. 

Kozlové.  

Protože žádné připomínky nebyly vzneseny, program jednání byl schválen. 

 

1. My v tom Jihočechy nenecháme I. a II. - vyhodnocení programů 

L. Kozlová – představila dotační program My v tom Jihočechy nenecháme I. a II. Uvedla, že 

pan ředitel L. Glaser měl na starosti vyhodnocení programu. První dotační program byl  

na podporu volnočasových aktivit jihočeských dětí. V dotačním programu II. byla podpora dětí 

do tří let věku, respektive do 8 let věku, pokud bylo dítě poživatelem příspěvku na péči a pro 

seniory. Do programu týkající se volnočasových aktivit dětí se zapojilo 519 organizací, téměř 

všechny školy a školská zařízení, které byly zřizovány anebo jsou zřizovány jihočeským 

krajem. Dále se zapojilo 327 obcí, tedy více než 1/2 obcí Jihočeského kraje. Oba programy 

byly průběžně vyhodnocovány. Původně byl odhad, že programy I. a II. budou stát cca 200 

milionů Kč. Celkem bylo vyplaceno na oba 2 programy 72 mil. Kč, 14 milionů na dotační 

program I. na volnočasové aktivity jihočeských dětí a 58 mil. Kč na dotační program II. 

Jihočeský kraj podpořil v dotačním programu I.  téměř 6000 dětí a v dotačním programu II. 

zhruba 4 000 dětí a 12 000 seniorů. Aktivit, kterých se to týkalo v dotačním programu I.  

na volnočasové aktivity, měli rodiče možnost si vybrat, nejčastější byla podpora školního 

stravování, kde bylo podpořeno 2 602 dětí. Dále se jednalo o zájmové vzdělávání od domovů, 

dětí a mládeže, družin, školních klubů, mimoškolních zájmových, tělovýchovných a 

sportovních aktivit, vzdělávání v základních uměleckých školách a dokonce i předškolní 

vzdělávání v mateřských školách. Někteří rodiče využili i ubytování žáků v domovech mládeže 

a ve školách v přírodě a 27 dětí bylo podpořeno i v systému ambulantních a terénních 

sociálních služeb. 
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V dotačním programu II. s uvedeným počtem dětí a počtem uživatelů důchodů byla celková 

částka necelých 59 mil. Kč, přičemž např. poživatelé důchodu byli podpořeni částkou více než 

40 mil. Kč, děti do 3 let částkou téměř 15 mil. Kč a děti do 8 let částkou 1,3 mil. Kč. 

Dále náměstkyně hejtmana Lucie kozlová informovala členy SOK, že se Jihočeský kraj zapojí 

do dotačního programu Ministerstva práce a sociálních věcí „Obědy do škol“. To znamená, že 

se může zapojit rodič jako žadatel, když bude chtít podporu pro své dítě v rámci systému obědů 

do škol na základě stanovených kritérií. Celý systém bude elektronický a nárok na podporu 

bude on-line ověřovat Úřad práce. Podpoříme obědy pro děti, jejichž rodiče jsou převážně v 

hmotné nouzi. 

L. Glaser – informoval o novém dotačním programu „Pomáháme s kroužky pro Jihočeské děti“, 

který bude navazovat na původní dotační program „My v tom Jihočechy nenecháme I.“, 

podpora volnočasových a mimoškolních a školních aktivit dětí a mládeže. Vyřadili jsme  

z našeho krajského „samosprávného“ programu obědy do škol, které budou realizovány  

ve spolupráci s MPSV s finančním podílem kraje a ubytování dětí. Tento program je zaměřen 

pouze na kroužky a na školní a mimoškolní aktivity. Nárok na podporu se bude prokazovat 

používáním některého typu dávky, který je v programu vyjmenován. Zůstává podmínkou, že 

rodič, který jej čerpá, nesmí být dlouhodobě veden na Úřadu práce tzn. déle, než 6 měsíců.  

Celý proces je maximálně zjednodušen s tím, že všechny potenciální překážky se odstranily 

tak, aby se do dotačního programu mohly jednotlivé organizace ještě lépe zapojit.  

Celková podpora pro jedno dítě je 4 000 Kč na školní rok 2023/2024. Rodiče neobdrží od kraje 

peníze, ale tzv. kredity (1kredit = 1Kč), které mohou uplatnit na mimoškolní aktivity. Tím má 

kraj jistotu, že podpora nemůže být v rodině použita na něco jiného. Alokace programu pro 

školní rok 2023/2024 je 20 mil. Kč. Od 1. 6. 2023 bude spuštěna stránka programu 

https://krouzkyprojihocechy.cz. Jediné, co bude muset rodič doložit je rodný list dítěte nebo 

rozhodnutí, že dítě bylo svěřeno do pěstounské péče.  

Dále doplnil informaci k programu Obědy do škol. Snažili jsme se  MPSV přesvědčit o tom, že 

ten náš systém lze obdobně použít i na obědy do škol a myslím si, že se dohodneme, a že 

jsme i ostatním úřadům alespoň z mého úřednického pohledu ukázali, že to jde. Jelikož je to 

státní program, tak není limitováno, že oba rodiče nesmí být na Úřadu práce déle než 6 

měsíců. 

Kozlová - Některé kraje už nás oslovily, jestli bychom jim tento systém nemohli vysvětlit a 

poskytnout, protože je to unikát. 

10 krajů ze 14 chtělo dotační program Obědy do škol pozastavit kvůli tomu, že to nestihnou 

do začátku školního roku. Na dotační program Obědy do škol je uvolněná alokace 12 mil. Kč 

v průběhu 2 let. Pokud se některé kraje nepřipojí k tomuto programu, tak MPSV uvažuje o 

https://krouzkyprojihocechy.cz/
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rozdělení finančních prostředků mezi ostatní kraje. Spoluúčast příslušného kraje je cca 10%. 

Tento program podpoří obědy pro děti od mateřských škol až po studenty do 26 let. Rodiče, 

kteří by se rádi přihlásili, ale nedisponují ani chytrým telefonem, ani počítačem, apod., tak jim 

s vyplněním pomůže buď škola nebo sociální pracovnice na příslušných obcích. Předpokládá 

se, že to budou ojedinělé případy.  

Diskuse:  

T. Chovanec – měl dotaz, zda částka 58 mil. Kč je jenom z krajských peněz, nebo je to součet 

třeba i s Českými Budějovicemi? Jde o celkové vyhodnocení programu „My v tom Jihočechy 

nenecháme“, s tím, že do tohoto programu byly vtaženy obce a nějakým způsobem se 

spolupodíleli. 

L. Kozlová – za krajem šla celá podpora u dotačního programu I. a obce se podílely pouze 

v dotačním programu II., a to pouze u seniorů. Senioři byli podpořeny částkou 40 093 000 Kč 

tzn. jihočeské obce podpořily své seniory cca polovinou této částky. 

J. Traore – měl dotaz, zda dotační program Obědy do škol, který nyní připravuje MPSV, zda 

je možné k tomuto programu dohledat nějaké informace. 

L. Kozlová – veškeré informace naleznete na stránkách MPSV. Jč kraj se do tohoto programu 

přihlásí a řeší technické zpracování tak, aby to bylo vůči žadatelům a subjektům co 

nejkomfortnější tzn. s minimální administrativní zátěží. Každý kraj si může upravit kritéria, 

např. zpřísnit, ale nesmí změnit základní kritéria, které nastavilo MPSV.  

J. Traore – měl další dotaz, zda je nějaký plán ohledně 130 mil. Kč, které zbyly z dotačního 

programu I. a II.  

L. Kozlová – zůstanou v rezervě Jihočeského kraje. 

 

U s n e s e n í  č. 11/2023/SOK – 18 

Sociální komise Rady Jihočeského kraje   

bere na vědomí  

zprávu od doc. Kozlové o vyhodnocení programu „My v tom Jihočechy nenecháme“. 

Hlasování: 7/0/0 

Usnesení bylo přijato.  

 

2. Dolní areál českobudějovické nemocnice - postup projektu 

L. Kozlová – informovala SOK o nově vzniklém areálu v dolním areálu českobudějovické 

nemocnice již na SOK 5. 10. 2022. Bude to unikátní zdravotně-sociální zařízení, které bude 

pečovat o pacienty s neurodegenerativním onemocněním např. Parkinsonovou chorobou, 
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Alzheimerovou chorobou, Huntingtonovou chorobou atd. Předpokládá se 170 lůžek pro klienty 

zdravotně sociálních služeb.  Radou kraje dne 25. 5. 2023 byla schválena firma Afra na 

základě výběrového řízení pro zpracování projektu. Jihočeský kraj pro financování využije 

dotační tituly z Národního plánu obnovy a Ministerstva zdravotnictví ČR, kde je nyní dotační 

titul týkající se rehabilitačních zařízení. Odhad celého tohoto areálu, kde kromě jiného bude i 

150 nových bytů a další prostory, je 2,1 miliardy Kč. 

Diskuse:  

T. Chovanec – měl dotaz, jaké budou náklady na zdravotní část a jaké budou náklady na 

sociální část.   

L. Kozlová – náklady na sociální i zdravotní oblast nelze oddělit, jelikož se jedná o zdravotně 

-sociální péči o klienty. Bude se jednat o rekonstrukci budovy staré psychiatrie a k tomu další 

přilehlé budovy (zde je k dispozici studie, do které mohou členové SOK nahlédnout). A finanční 

odhad je cca 500 milionů Kč.  

 
R. Huneš – konstatoval, to, že kraj do toho půjde, znamená velkou odvahu a to i odvahu do 

budoucna, protože to bude klást velké nároky na to získat provozní prostředky. Je snadné 

zařadit do sítě, ale je nesnadné do té sítě přivést větší objem peněz z toho omezeného balíku 

státních dotací. Takže tady si myslím, že je snadné něco postavit, ale je horší takové zařízení 

provozovat. Ale nezbytné to je, protože na rozdíl od jiných zbytných služeb zrovna péče právě 

o osoby na zdravotně sociálním pomezí, s kterými se dnes a denně setkávám ve své praxi a 

odvažuji se do toho problému trošku vidět, je větší, než to společensky vypadá. Složitě 

postižení a nemocní lidé neurodegenerativními onemocněními. To jsou lidé, které nikdo 

nechce, nikdo nechce v tom smyslu, že zdravotní pojišťovny péči o ně odmítají hradit jako 

zbytnou, protože není akutní a dokonce nepatří ani do léčeben dlouhodobě nemocných, 

protože je nelze navrátit úspěšně do života. Zároveň sociální zařízení je nechtějí, protože jsou 

příliš složití a nároční na péči limitovanou personálními i technickými možnostmi těchto 

zařízení.   

Zároveň říkám, že postavit to je celkem snadná záležitost, přes všechny složitosti, ale bude to 

znamenat drama v podobě získání mandatorních příjmů na provoz a bude to znamenat drama, 

že to nepůjde bez změny zákona o sociálních službách, případně nového zákona o 

dlouhodobé péči.  

P. Doubková – informovala o připravovaném zákoně o dlouhodobé péči. 

T.  Chovanec – měl dotaz, zda už se ví, kdo bude provozovatel služeb v připravovaném dolním 

areálu českobudějovické nemocnice? 

L. Kozlová – ne nemáme, na to je ještě čas. Ale bude to určitě příspěvková organizace 

Jihočeského kraje, protože takto velké zařízení by měl mít Jihočeský kraj pod kontrolou. 
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U s n e s e n í  č. 12/2023/SOK – 18 

Sociální komise Rady Jihočeského kraje   

bere na vědomí 

 informaci o realizaci projektu v dolním areálu českobudějovické nemocnice  

Hlasování: 7/0/0  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Situace Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi (SAS RD) v Jihočeském kraji 

M. Klajn – představil Sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi. Sociálně aktivizační služby 

pro rodiny s dětmi (SASrd) patří mezi služby sociální prevence. Jsou určeny rodině s 

dítětem/dětmi, u kterých je jejich vývoj ohrožen v důsledku dopadů dlouhodobé krizové sociální 

situace, kterou rodiče nedokážou sami bez pomoci překonat, a u kterých existují další rizika 

ohrožení jejich vývoje. 

Kapacita SASrd v Jihočeském kraji je významným způsobem podhodnocena. Nejlépe je to 

vidět na celorepublikovém srovnání, které je publikováno v dokumentu Podpora ohrožených 

rodin v České republice, výzkumná zpráva o kapacitách sociálně aktivizačních služeb pro 

rodiny s dětmi, kterou v roce 2021 zpracoval Lumos ve spolupráci s Charitou Česká republika. 

Počet úvazků v základní síti Jihočeského kraje v roce 2021 by se musel téměř zdvojnásobit, 

aby dosáhl průměru v ČR. I v absolutních číslech byl počet úvazků nejnižší z celé ČR, ačkoliv 

patří mezi kraje s větším počtem dětí.   

V dokumentu Podpora ohrožených rodin v ČR je odhadováno, že 1 pracovník může zajistit 

podporu cca 25 dětem. V Jihočeském kraji připadá v průměru 26 klientů na jeden úvazek 

v přímé péči (Výkony za rok 2021). Pro rok 2024 je v akčním plánu Jihočeského kraje 

navrhovaná kapacita SASrd na 34,7 úvazku. Tato kapacita může zajistit služby pouze 12 % 

potřebných dětí a zůstává tak hluboce pod průměrem ČR. Dokument Podpora ohrožených 

rodin v ČR doporučuje, aby síť SASrd zajišťovala služby alespoň 30% potřebné populace. 

Převážná většina služeb SASrd působících na území Jihočeského kraje se potýká 

s omezenou kapacitou, tzn. že poptávka/potřebnost služby je daleko vyšší než umožňují 

stávající kapacity služby.  

Služby v některých regionech fungují na hraně a často za hranou své kapacity tzn., že se jedná 

o dlouhodobou situaci, kdy je kapacita služby soustavně nejen naplněná, ale zároveň má 

čekající zájemce o službu a nedokáže pokrýt potřeby regionu a cílové skupiny.  

Pozitivním aspektem je, že existuje a rozvíjí se dobře fungující systém spolupráce napříč sítí 

pomoci (s OSPODy, Střediskem výchovné péče, s Pedagogicko psychologickou poradnou, 

s některými školami). Dominantní je spolupráce s OSPOD. Výsledkem této úzké spolupráce 

je, že SASrd dává OSPODu (i dalším) vědět v okamžiku, kdy se uvolní kapacita pro přijetí 

dalšího klienta.  
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Následkem výše zmíněné nedostatečné kapacity, se do péče dostávají převážně rodiny, kde 

už je situace velmi vážná. Intenzita a náročnost takové spolupráce je proto významně vyšší. 

Je pak daleko obtížnější dosáhnout kýžených výsledků podpory, nežli v situaci, kdy se rodina 

dostane do služby na počátku potíží. Dochází také k tomu, že služba částečně nahrazuje jiné 

chybějící články pomoci (krizová pomoc, psychologická pomoc pro děti, atd.).  

SASrd je primárně službou preventivního charakteru, k čemuž by mělo směřovat její 

systémové nastavení do budoucích let.   

Kombinace těchto dvou faktorů – přetíženost kapacit a vysoká náročnost práce s rodinami, 

klade vysoké požadavky na pracovníky, kteří v rodinách pracují.  

Nelze ani opomenout fakt, že právě služba SASrd tvoří významnou součást systému pomoci 

a podpory rodinám s dětmi. V posledních letech je tento systém, z již uváděných důvodů, 

vystaven silnému náporu. Nedostatečná kapacita SASrd přispívá k přetížení dalších pater 

systému pomoci. Pokud se podaří zajistit dostatečné kapacity na nižší úrovni pomoci - 

prevence (viz pyramida), jistě to přispěje ke stabilitě celého systému.  

Problematika SASrd je nedostatečná kapacita a stabilní financování.  

I. Jílková – doplnila informace o upřesnění, že nespolupracují pouze s OSPOD, ale i s jinými 

organizacemi. Po jednání s ostatními poskytovateli SASrd máme takovou společnou vizi, že 

bychom rádi rozvinuli právě tu preventivní část a víc spolupracovali i s těmi dalšími subjekty, 

které v tom mohou hrát významnější roli, jako jsou například základní školy. Ale na to se ty 

kapacity nedostávají. Potažmo se nedostávají ani na ty vážné nebo i na ty hodně krizové 

rodiny. 

D. Rosecký - Kdyby se nám podařilo i v rámci střednědobého plánování sociálních služeb 

dosáhnout postupného zvyšování počtu úvazků v u sociálně aktivizační služby pro rodiny  

s dětmi v jižních Čechách, abychom se dostali aspoň na nějaký srovnatelné publikovaný počet. 

Diskuse:  

B. Šimsová – měla dotaz, jakým způsobem provádíte depistáž a jakým způsobem vlastně 

získáváte informace o tom, o jaké rodiny jde nebo kde ty rodiny vyhledáváte.  

I. Jílková – SASrd je typická v tom, že my klasickou depistáž neprovádíme. 

Je to především služba postavená na spolupráci. Zatím jako jedním z nejvýznamnějších 

partnerů, ne jediným, je OSPOD. Jsou to ale také základní školy, mateřské školy, 

pedagogicko- psychologické poradny, střediska výchovné péče a další organizace, včetně 

dětských domovů a diagnostických ústavů, Psychiatrické nemocnice Opařany  

a spoustu dalších, kde se nám ti klienti prolínají. Většina našich klientů k nám přichází na 

nějaké doporučení, ať je to tedy z těch odborných služeb anebo je to i jejich rozhodnutí neb 

na doporučení jiných rodin. 

B. Šimsová – další dotaz měla ohledně terénních služeb. Nejvíce asi jsou potřeba terénní 

pracovníci?  
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I. Jílková – ano tato služba stojí hlavně na terénních pracovnících, nejčastěji sociálních 

pracovnících, velmi zkušených, vzdělaných lidech a samostatných lidech. Navíc to musí být 

řidiči, protože služby poskytujeme většinou na celých územních URP.  

T. Chovanec – je spolupráce s OSPOD vždy nutná? 

M. Jílek – není nutná. Je tu spolupráce s dětskými psychology, psychoterapeuty, psychiatry  

a vlastně nás to vrací zpátky k tomu našemu tématu. Ta současná kapacita 

nedovoluje širší spolupráci s širším plénem odborníků. My jsme plně vytížení z velké části 

rodinami z OSPOD. 

J. Traore - v podstatě teď jsme v situaci, kdy v současné době probíhá střednědobé plánování 

rozvoje sociálních služeb na území Jihočeského kraje. V rámci toho se u SASrd identifikovala 

potřeba navýšení kapacit u sociálně aktivizačních služeb. K tomu došla odborná skupina lidí, 

kteří pracují dlouhodobě s rodinami s dětmi.  

M. Hanzelyová - máme již nějaké kapacity v té síti nastavené několik let zpětně. Aktuálně jsou 

nastaveny pro tuto službu v rozsahu cca 36 úvazku na celý Jihočeský kraj. Doplnila, že ne 

všechny úvazky jsou naplněny z různých důvodů. Různé to může být podle jednotlivých ORP. 

Určitě nejme na tom tak, že bychom to neplánovali. Máme nastavenou nějakou kapacitu v síti. 

Dokonce se nám v průběhu let stalo to, že služba přestala na daném území fungovat a bylo to 

z důvodu, že poskytovatel nesehnal odborný personál. Takže my můžeme rozhodnout, že 

nastavíme kapacity a pak uvidíme, jestli vůbec budou využity, jestli budou schopni ty 

poskytovatelé získat odborné pracovníky. A samozřejmě je to otázka i peněz, protože je to 

opravdu navýšení momentálně počítáno o 100%, z 36 na nějakých 71 a 72 úvazků u 1 druhu 

sociální služby.  

P. Doubková - doplnila, že odbor sociálních věcí si na jednotivých ORP zjišťuje situaci ohledně 

SASrd, týkající se tzv. kontraktů mezi OSPOD a SASrd, vč. diskuze o dalších sociálních 

službách pro rodiny i děti na daném území, přičemž důležitým diskutovaným tématem je i 

oblast prevence. Je nutné připomenout, že prevence je založena na dobrovolnosti, což bývá 

často problémem při spolupráci s rodinami dříve, než se dostanou do evidence OSPOD. V 

různých ORP mají nastavenou spolupráci také s jinými službami a odborníky, některé 

OSPODy vykonávají potřebné činnosti přímo v rodinách samy, neboť je nutné, aby s 

biologickou rodinou pracovaly především ony. Připomněla, že srovnáním s celorepublikovými 

daty nelze cíleně argumentovat, protože vždy je to u všech soc. služeb o zdůvodnění místní 

potřebnosti, navíc nelze říci, že by Jihočeský kraj nepodporoval rozvoj potřebných služeb 

(např. v ORP Č. Krumlov se aktuálně uvedená soc. služba rozšiřuje). Je nutné podrobně 

zmapovat místní potřebnost každé sociální služby, zvyklosti terénu, sociální jevy, zapojení 

dalších aktérů aj. V Jč. kraji je nastaven standardní proces projednávání návrhů jednotlivých 

soc. služeb ohledně kapacit, a to jak v pracovních skupinách, tak poté se zástupci kraje, obcí, 
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odborníků, kdy společně vyhodnocují situaci a přizpůsobují kapacity požadavkům občanů 

kraje/klientům. Dle OSOV je spolupráce dlouhodobě a transparentně nastavena, s každým 

zájemcem/poskytovatelem soc. služeb je požadavek osobně projednáván. Závěrem navrhuje, 

aby byla Sociální komise RK vždy podrobně informována o konkrétní situaci sociální služby 

na daném území, aby nezaznívala pouze statistická a celorepubliková data, která často 

nezohledňují krajskou či místní potřebnost. 

U s n e s e n í  č. 13/2023/SOK – 18 

Sociální komise Rady Jihočeského kraje   

bere na vědomí  

představené informace o SASrd a podporuje její další rozvoj. 

Hlasování: 7/0/0 

Usnesení bylo přijato.  

 

4. Identifikace potenciálu zajištění systému krizového bydlení v Jihočeském kraji 

J. Traore – stahuje tento bod z jednání SOK a přesouvá se na jednání Sociální komise 

v říjnu 2023.  

5. Termíny zasedání Sociální komise v 2. pololetí roku 2023 

R. Huneš – navrhl termíny zasedání na 2. pololetí roku 2023 následovně: 3.10.; 31.10.  

a 28.11. 2023.  

U s n e s e n í  č. 14/2023/SOK – 18 

Sociální komise Rady Jihočeského kraje   

schvaluje  

termíny zasedání Sociální komise v 2. pololetí roku 2023 

Hlasování: 7/0/0 

Usnesení bylo přijato.  

 

6. Výjezdní zasedání komise 5. 6. 2023 

R. Huneš – upřesnil podrobnosti k výjezdnímu zasedání SOK 5. 6. 2023. Odjezd společně od 

KÚ ve 13 hodin. Ti, kteří mají vlastní dopravu se dostaví na jednání ve 14 hodin  

do Centra sociálních služeb Jindřichův Hradec, Česká ul.  

7. Různé 

Nebyly žádná témata k pojednání do bodu Různé.  

 

Jednání bylo ukončeno v 17:10 hodin. 
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Zapsala: Bc. Pavla Paroubková       

Schválil:  PhDr. Robert Huneš, MBA 


